

Date:10/12/2019

Ref: M.C/E.M/365/2019

To:

Boursa Kuwait Company

Subject: Mabanee K.P.S.C Projects In Bahrain Kingdom

With reference to the above subject and completing to our letter sent to you on 22/10/2017, reference no.: M.C / E.M/337/2017; We would like to announce that The Avenues Company (S.P.C) an owned company by Al Sorouh Management Company W.L.L., which owned by 35% to Mabanee Company K.P.S.C, has signed an agreement with the Ministry of Works Municipalities and Urban Planning to lease and develop a land beside the Avenues- Bahrain (phase I) to start the work at the Avenues – Bahrain (phase II) project. The second phase of The Avenues - Bahrain will add a leasable area of 38,000 square meters in addition to the leasable area in the first phase of 39,000 Square meters which provide different shops and brands.

This is for your information and notice.

التاريخ:2019/12/10 الإشارة: ش.م/أ.ع/2019/365 السادة/ بورصة الكوبت

المحترمين

الموضوع: مشاريع شركة المباني ش.م.ك (عامة) بمملكة البحرين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه واستكمالاً إلى كتابنا المرسل إليكم بتاريخ 2017/10/22 إشارة رقم: ش.م/أ.ع/2017/337 نفيدكم علماً بأن شركة الأفنيوز (ش.ش.و) إحدى الشركات المملوكة لشركة الصروح الإدارية ذ.م.م والتي تملك فيها شركة المباني ش.م.ك (عامة) نسبة وقدرها 35% بأنها قد وقعت عقد تأجير واستغلال أرض محاذية لأفنيوز- البحرين (المرحلة الأولى) للبدء بأعمال المرحلة الثانية من مشروع الأفنيوز البحرين مع وزارة الأشغال والبلديات والتخطيط العمراني، البحرين مع وزارة الأشغال والبلديات والتخطيط العمراني، مساحة قابلة للتأجير تبلغ 38,000 متراً مربعاً بالإضافة إلى المساحة القابلة للتأجير في المرحلة الأولى والتي تبلغ 39,000 متر مربع والتي توفر محلات وعلامات تجارية مختلفة،

هذا للعلم والإحاطة.

طارق عبدالوهاب العدساني Tareq Abdulwahab Al Adsani نائب الرئيس التنفيذي Deputy Chief Executive Officer



Supplementary Disclosure Form

Date	40/42/2040
	10/12/2019
Name of the listed company	Mabanee Company (K.P.S.C)
Title of Disclosure *	Mabanee K.P.S.C Projects in Bahrain Kingdom
Date of previous disclosure	22/10/2017
Development arising to the disclosure	The Avenues Company (S.P.C) an owned company by Al Sorouh
	Management Company W.L.L., which owned by 35% to Mabanee
	Company K.P.S.C, has signed an agreement with the Ministry of
	Works Municipalities and Urban Planning to lease and develop a
	land beside the Avenues- Bahrain (phase I) to start the work at the
	Avenues — Bahrain (phase II) project. The second phase of The
	Avenues - Bahrain will add a leasable area of 38,000 square meters
	in addition to the leasable area in the first phase of 39,000 Square
	meters which provide different shops and brands.
The financial impact of development (if any)	No additional Impact

^{*} Disclosure from (Company Name) regarding (subject of disclosure)

